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Garant komisie :  Soňa Baránková 
Ostatný prítomný :  Roman Jaroš – riaditeľ MHSL, m. r. o. 
      
Program: (po doplnení) 
1. Úvod.  
2. Odpovede na požiadavky z predchádzajúcich období. 
3. Nové požiadavky občanov a poslancov. 
4. Rôzne, diskusia. 
5. Záver. 

K JEDNOTLIVÝM BODOM PROGRAMU: 
 

1. ÚVOD :  
 Predseda VMČ SEVER Mgr. Miloslav Baco online privítal prítomných členov VMČ. Začiatok 

výboru sa začal s päť minútovým oneskorením, z dôvodu on-line pripojenia niektorých členov. 
Predseda skonštatoval, že výbor je uznášaniaschopný, online prítomní sú všetci členovia. Následne 
prečítal body programu a vyzval prítomných poslancov na doplnenie bodu programu. Ing. Mičega 
navrhol zmenu programu nasledovne:  

       Zmena programu sa týka stiahnutia majetkového prevodu futbalový štadión,  z dôvodu obhliadky 
týchto priestorov na plavárni, o ktoré ideme hlasovať. Som ochotný sa prispôsobiť akémukoľvek času 
na obhliadku. Predseda Mgr. Baco navrhol hlasovať. Po vzájomnej diskusii sa dohodli na 
nasledovnom: 

       
Uznesenie 38/11/21: VMČ súhlasí so stiahnutím majetkového prevodu ohľadom AS Trenčín k návrhu 
na prenájom nebytových priestorov  nachádzajúcich sa na III. nadzemnom podlaží v objekte krytej 
plavárne. 
HLASOVANIE :  
Za : 5 (Smolka, Bystrický, Mičega, Matejka, Trepáč)  Proti : 0 Zdržal sa : 2  (Petrík, Baco) 
Uznesenie bolo schválené.  
 
Uznesenie 39/11/21: VMČ schvaľuje program ako celok v znení jeho zmeny.  
HLASOVANIE :  
Za : 7 (Baco, Mičega, Matejka, Trepáč, Bystrický, Petrík, Smolka)  Proti : 0     Zdržal sa : 0 
Uznesenie bolo schválené.  
Keďže predseda udelil slovo aj predkladateľovi tohto majetkového prevodu p. riaditeľovi Jarošovi 
z MHSL, ktorý bol tiež online prítomný, sám  uviedol k materiálu, ktorý bol zaslaný, že ho navrhuje 
stiahnuť, lebo bol pripravený právnym oddelením mesta a pri kontrole došlo k nezrovnalostiam a tento 

Online prítomní členovia VMČ SEVER : 
Predseda výboru:    
Mgr. Miloslav Baco 
Členovia výboru: 
Ing. Miloš Mičega       Bc. Martin Trepáč 
Ing. Ladislav Matejka         Mgr. Kamil Bystrický 
JUDr. Martin Smolka         Mgr. Martin Petrík 
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materiál nie je ešte pripravený definitívne a bude sa upravovať tak, aby dňa 11. 11.2021, kedy bude 
zasadať FMK (finančná a majetková komisia) bol už definitívne spracovaný a ukončený. Ďalej navrhol, 
aby VMČ SEVER zvážil nejaký termín mimoriadneho zasadnutia k prejednaniu tohto materiálu, 
nakoľko poslanci stiahli celý predložený majetkový prevod. Požiadal o termín mimoriadneho stretnutia 
VMČ v termíne po 11. novembri 2021, kde by sa stretli na mestskej plavárni, napr. 15.11.2021 v 
pondelok. Predseda Baco súhlasil so stiahnutím celého tohto bodu. Zároveň navrhol, že poslanci si 
odsúhlasia tento termín a následne si poslanci online odsúhlasili dátum obhliadky 15.11.2021 o 16.00 h 
pred mestskou plavárňou.  
 
Uznesenie 40/11/21: VMČ súhlasí s vykonaním obhliadky priestorov mestskej plavárne k majetkovému 
prevodu AS Trenčín k návrhu na prenájom nebytových priestorov  nachádzajúcich sa na III. nadzemnom 
podlaží v objekte krytej plavárne na deň 15.11.2021 o 16:00 h  za prítomnosti správcu plavárne p. 
Buchela.  
HLASOVANIE :  
Za : 7 (Baco, Smolka, Bystrický, Mičega, Matejka, Trepáč, Petrík)  Proti : 0 Zdržal sa : 0  
(Petrík, Baco) 
Uznesenie bolo schválené.  
  

2. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY Z PREDCHÁDZAJÚCICH OBDOBÍ: 
    
 Poslanci  sa opýtali na niektoré požiadavky, na ktoré mesto odpovedalo, niektoré požiadavky budú 

opätovne zaslané na vybavenie, pri ktorých nebola jednoznačná odpoveď a budú garantke zaslané 
mailom k vybaveniu. 

 
3. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV: 

 
 požiadavky poslancov: 

97/21 Požadujem obnoviť MHD do mestskej časti Opatová - družstvo, napríklad formou menšieho 
autobusu (ako v iných regiónoch nášho kraja), doprava pre starších a imobilných ľudí prostredníctvom 
sociálnych služieb a podobne. Nájsť dočasné riešenie. (Trepáč) 

98/21 Opakovanie žiadam uviesť termíny dokončenia realizácie stavby rekonštrukcie námestia 
ROZKVET. (Mičega) 

99/21 Žiadam opraviť poškodenú lavičku na Kraskovej ulici - vythrnutá jedna drevená doska - foto v 
prílohe. (Mičega) 

 100/21 Žiadam opravu plochy (zatiaľ aspoň lokálne) pred bytovým domom na Žilinskej 642/6. Táto 
plocha slúži ako cesta, chodník, cyklochodník a parkovisko pre obyvateľov domov č.2,4,6,8,12,14 a 
ďalších. Povrch je v katastrofálnom stave a toto sa neustále zhoršuje, hrozia tu aj úrazy najmä cyklistov 
a chodcov. Naposledy bolo prisľúbené, že opravy začnú po 31.05.2021, ale doposiaľ sa nič 
nedeje. (Trepáč) 

 101/21 Obyvatelia BD sa sťažujú aj na väčšie množstvo napadaného lístia. Žiadam o odstránenia 
lístia v danej lokalite. (Žilinská 642/6) (Trepáč) 

 102/21 Žiadam osloviť správcu SSC o pokosenie plôch pri zrekonštruovanom moste v Opatovej. 
(Petrík) 
     103/21  Žiadam o opravu parkoviska pred Žilinskou 6 - liaty asfalt, ktorý tam je v nevyhovujúcom 
stave. (Petrík) 
     104/21  Do akej výšky môže poslanec mestského zastupiteľstva, aj keď je opozičný, dávať 
požiadavky na rozpočet, konkrétne do akej výšky mu umožníte, aby sme mohli byť poslancami aspoň v 
niečom - nielen napr. vymeniť drevo na lavičke? (Mičega) 
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    105/21  Robili sa polopodzemné kontajnery na Clementisovej 6, je tam 5 m zelený pás, po ktorom sa 
chodí, lebo sa tam nedá dostať  z jednej strany. Na mestskom zastupiteľstve som požiadal o 3 000,-- € 
vzhľadom k tomu, že to nie je kompletne dobre spravená investičná akcia a nájde sa táto finančná čiastka, 
aby sa to dorobilo? Ide o vybudovanie chodníka medzi ul. Clementisovej 6 a novými polopodzemnými 
kontajnermi zo zadnej časti od ihriska.  (Mičega) 
    106/21  Reagujem na požiadavku číslo 84.21. Je to moja opakovaná požiadavka (riešená už aj v 
minulom období). Kto z ÚMM vydal predchádzajúcu odpoveď? Lavička tam bola dlhé roky, nikomu 
nezavadzala, mám k tomu dôkaz. Betónová lavička bola odstránená asi pred rokom a ostali tam z 
nej  betónové pätky. Riešil so to v minulom roku aj na ÚM. Pri tejto zastávke sa nachádza HOSPIC a 
väčšinou tu stoja (kedysi mali možnosť aj sedieť) starší ľudia. Je to smutné...Označník s dvomi košmi 
na tom istom chodníku v dĺžke asi 1 m x 0,4 m už nie je problém? Lavička bola osadená dlhé roky na 
mieste, kde nikomu nezavadzala a bola využívaná. Odstránilo ju mesto alebo bola ukradnutá? Žiadam o 
vysvetlenie a osadenie lavičky pre čakajúcich cestujúcich MHD Pred poľom, smer Kubrá.  (Trepáč) 
    107/21  Požadujem spojazdniť existujúce osvetlenie športového ihriska v ZŠ Kubranská. (Trepáč) 
    108/21  Žiadam o úpravu MK pred bránou ZŠ Kubranská, odstrániť burinu, trávu... Dlhodobo v 
takomto nevhodnom stave. (Trepáč)   
    109/21  Žiadam informácie k odkúpeniu KD Opatová do majetku mestu. V akom je to stave? Prečo 
nie sú poslanci informovaní?  Žiadam predložiť všetky dokumenty, znalecké posudky k objektu a 
pozemku. Koľko prebehlo rokovaní medzi mestom a COOP Jednota a aké sú závery - ktoré miestnosti 
má mesto záujem odkúpiť v KD? Patrí medzi to aj priestor v okolí KD? Je to dôležité komunikovať s 
poslancami a následne s občanmi Opatovej. Žiadam tento bod predložiť a odprezentovať aj na 
najbližšom VMČ, ktoré by malo byť práve v Opatovej. (Trepáč) 
    110/21  Reagujem na požiadavku č. 88/21, kde som žiadal o opravu protihlukovej steny na ul. K 
výstavisku. Chcem len podotknúť, že som to riešil ešte v roku 2020 a preto nie je vhodné napísať, že 
tento rok na to neboli financie. Nie je to akútny stav, ale požadujem opravu v najbližšom možnom 
období.  (Trepáč) 
     111/21  Pripomínam potrebu výmeny dažďovej vpuste na MK na cintorín v Kubrej, odstránenie burín, 
náletových drevín. Požadované od roku 2020 a riešené aj priamo so správcom MK. Na jar pri čistení 
parkoviska/Kubrá pri kostole nebolo dočistené celé parkovisko, požadujem počas tejto jesennej údržby 
zaradiť aj spomínané parkovisko. Kedy to bude zrealizované? (Trepáč) 
    112/21  Žiadam vyzvať vlastníka a správcu podchodu v Opatovej o vyčistenie. Podchod je znečistený, 
špinavý, správca (ŽSR) sa o to nestará. (Trepáč) 
    113/21 Požadujem predložiť zoznam opráv stavebnej údržby za celé mesto a zoznam stavebnej 
údržby, ktoré realizovalo priamo MHSL. (Trepáč) 
    114/21  Žiadam opravu asi piatich výtlkov (lokálne) v ZŠ Kubranská. Oprava bola prisľúbená v tomto 
roku, riešené ešte v roku 2020. Opravy v areáloch škôl zabezpečuje MHSL? (Trepáč) 
    115/21  Požadujem opravu chodníka na autobusovej zastávke pred OC Max. Chodník je v havarijnom 
stave. (Trepáč) 
    116/21  Požadujem skontrolovať stromy - topole Pod sokolicami pri kruhovom objazde. Padajú z nich 
veľké konáre a občania sa boja. (Trepáč) 
     117/21  Na futbalovom ihrisku v Opatovej žiadam o výrub topoľov. Zo stromov padajú konáre priamo 
na hraciu plochu. (Trepáč) 
 

4. RÔZNE, DISKUSIA:  
 

 V rámci diskusie odznela požiadavka poslanca Mičegu ohľadom termínov dokončenia realizácie 
stavby rekonštrukcia ROZKVETU, doposiaľ nemá presné informácie, kedy bude táto investičná 
akcia mesta dokončená. 
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 Ing. Mičega sa vrátil k vykonanej investičnej akcii vybudovania polopodzemných kontajnerov na 

ulici Clementisova, kde treba dorobiť kúsok chodníka k týmto kontajnerom, nakoľko z jednej strany 
ľudia chodia po blate a jednoducho tam treba niečo dobudovať, lebo táto investícia nebola 
komplexne a dobre spravená. Bavili sa o sume 3 000,- € na dobudovanie chodníka, ktoré by sa mali 
schváliť v rámci pripravovaného rozpočtu na zasadnutí mestského zastupiteľstva v decembri 2021, 
kedy sa bude schvaľovať rozpočet mesta na rok 2022.  

 V rámci diskusie bol prihlásený online aj občan z Pod Sokolíc, ktorý sa v krátkosti vrátil znova 
k odsúhlasenému majetkovému prevodu INDEX CAR a pýtal sa poslancov, ako je možné, že to 
poslanci za mestskú časť SEVER schválili a teraz si tam bude môcť investor vybudovať svoj 
investičný zámer na zeleni, ktorá patrila mestu. Upozornil v rámci rozpravy aj na protizákonne 
osadené zákazové značky na parkovanie v časti pred ich bytovým domom Pod Sokolice i na novo 
vybudovaný vyvýšený priechod pre chodcov pred poliklinikou.  

 Opätovne upozornil na riešenie problematiky vybudovania nového ihriska v lokalite Pod Sokolice, 
kde práve na tom mieste v zeleni, ktoré predali súkromnému investorovi by takého detské ihrisko 
mohlo vyrásť.  

 
5. ZÁVER: 

 
 Mgr. Baco poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie VMČ SEVER.  
 Ďalšie rokovanie výboru bude dňa 2. decembra 2021 opätovne online videokonferenciou. 

 
Čas trvania zasadnutia od 16,00 hod do 16,55 hod.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Soňa Baránková 
V Trenčíne, dňa 4.11.2021 
 
 
 
 
 
 

Mgr. Miloslav Baco 
Predseda VMČ SEVER 

          


